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Kraków, 12 października 2021 roku 
 
 
 
INTERPELACJA 

 
dot. chodnika przy ul. Babińskiego.  
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

           zwracam się z prośbą o interwencję w sprawie braku chodnika na 

odcinku ulicy Babińskiego, oznaczonym kolorem zielonym na załączonej 

grafice. 

Z prośbą o interwencję w tej sprawie zgłosili się do mnie mieszkańcy. 

Ulica Babińskiego jest ulicą, na której występuje duże natężenie ruchu. 

Mieszkańcy są szczególnie zaniepokojeni o bezpieczeństwo swoich dzieci, 

które na przystanki autobusowe muszą dostawać się poboczem. Brak 

chodnika na oznaczonym odcinku stanowi zagrożenie dla zdrowia i życia 

mieszkańców.  

W związku z powyższym proszę o oszacowanie kosztów jakie Gmina 

Miejska Kraków musiałaby ponieść, aby wybudować chodnik na wskazanym 

odcinku ulicy Babińskiego. 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 

 

 

 



 

 

 

 


